
  

 

 

                       

 

 
R E P U B L I K A  H R V A T S K A 

 

 

 

 

 

                                    
 

 

ZAPISNIK 
 30. SJEDNICE VMO BRAJDA-DOLAC 

 
 

30. sjednica VMO Brajda-Dolac održana je 29. studenog 2021. (ponedjeljak), s početkom u 
17:00 sati, u prostorijama mjesne samouprave, Pomerio 26 
 
 
Sjednici su bili nazočni: 

 Igor Sušić, predsjednik VMO 

 Toni Gjugja, zamjenik predsjednika VMO  

 Iva Sušić, članica VMO 

 Gordana Šopić, članica VMO 

 Helena Pehovac Baričević, član VMO 

 Miomira Milovanović, tajnica MO 
 
Sjednici nisu bili nazočni: 
 

  
 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO Igor Sušić i predložio slijedeći 
 

 
DNEVNI RED 

 
1. Tržnica Brajda 
2. Program Djed Božićnjak 
3. Odustanak od programske aktivnosti Dani MO 
4. Usvajanje programa rada i financijskog plana za 2022. godinu 
5. Komunalna problematika 
6. Razno 

 
 
Dnevni red je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi. 

Usvajanje Zapisnika 28. sjednice VMO Brajda-Dolac: 

Zapisnik je jednoglasno usvojen. 

 

PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 

                  GRAD RIJEKA 
 
MJESNI ODBOR BRAJDA-DOLAC  
VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
 
KLASA:  026-02/21-01/1 
URBROJ:  2170/01-09-10-21-18 
Rijeka,  30. studenog  2021. 

 
 
 



  

AD. 1 

Predsjednik VMO Brajda-Dolac, Igor Sušić, otvorio je 30. sjednicu vijeća te pozdravio prisutne. 
Direktor Rijeka plusa-a zahvalio se na pozivu te Vijeću iznio stajališta, planove i vizije koje Rijeka 
plus kao upravitelj gradskih tržnica, ima sa tržnicom Brajda. Vijeće je zanimalo što će biti u 
budućnosti sa tržnicom pošto je zakupaca i kupaca sve manje a u paviljonu ostaje tek jedan 
mesar. Obrazloženo je koji su planovi i ideje za daljnji razvoj tržnice te da nije u planu zatvaranje 
tržnice Brajda. 
Zaključak: 

Vijeće je navedeno primilo na znanje. 
 
AD. 2 
 
Predsjednik Vijeća iznio je Vijećnicima plan  održavanja programa dočeka Djeda Mraza. 
Dogovoreno je da se, ukoliko vremenski uvjeti to budu dozvoljavali, podjela paketa djeci održi u 
četvrtak 16.12.2021. godine, okvirno oko 17 sati, a nakon podjele paketa, Vijeće će održati 
sjednicu. 
Zaključak:  
Vijeće je jednoglasno prihvatilo prijedlog predsjednika. 
 
AD. 3 
 
Vijeće je raspravljalo o  odustanku od realizacije programske aktivnosti „Dani MO“ za koju je bilo 
osigurano 11.000,00 kn te je odlučeno kako stoji u zaključku. 
Zaključak: 
Zbog nepovoljne epidemiološke situacije uzrokovane COVID-19 a sukladno Odluci o nužnim 
epidemiološkim mjerama i preporukama radi sprečavanja prijenosa bolesti COVID-19 putem 
okupljanja i Uputama Odjela za gradsku samoupravu i upravu, Vijeće je jednoglasno donijelo 
odluku da se od planirane programske aktivnosti u cijelosti odustane.  
 

AD. 4 
 
Igor Sušić obrazložio je nazočnim vijećnicima Programe rada i Financijski plan za 2022. godinu koji 
je napravljen u skladu sa usvojenim programskim aktivnostima za 2022. godinu. 
Zaključak: 
Vijeće je jednoglasno usvojilo Financijski plan i programe rada za 2022. godinu. 
 
AD. 5 
 
Zaprimljen je odgovor nadležnih službi o detaljnijoj specifikaciji i obrazloženju točke 10 obrađenih 
prioriteta za 2022. godinu. 
 
Dopisa građana nije bilo. 
 
Zaključak: 
Viječe je navedeno primilo na znanje. 
 
AD. 6 
Pod točkom Razno nije bilo rasprave. 
 
 
Sjednica je završila u 20:00 sati. 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od dvije (2) stranice. 
 
 

Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu: Predsjednik VMO Brajda-Dolac 
 

                  Miomira Milovanović Igor Sušić 
 


